
Mededeling wethouder Wijnja over actualisatie bomenstructuurvisie 
 
Geachte leden van de raad, 
 
Op de LTA van uw raad staat aangegeven dat we u begin 2024 informeren over het plan van aanpak 
voor de actualisatie van de bomenstructuurvisie Sterke Stammen. Voor de invulling van dit nieuwe 
bomenplan laten we ons onder andere inspireren door het model van het Urban Forest Masterplan 
(UFMP). Dit is een strategisch lange termijn plan om een optimaal functionerend stadsbos te 
bereiken (stadsbos is de algemene term, maar in Groningen gaat het niet alleen over de stad, maar 
over de hele gemeente, dus ook de dorpen en landelijk gebied). Een dergelijk plan verbindt beleid en 
beheer met concrete data, doelen, acties en middelen binnen een gestelde termijn.  
 
Een Urban Forest Masterplan onderscheidt zich van de meeste beleidsplannen omdat: 

- Het een lange termijn plan is (30 tot 50 jaar); 
- Oók alle particuliere bomen worden betrokken bij een plan; 
- Er wordt gewerkt vanuit een probleemstelling; 
- Het plan tot stand komt in co-creatie met stakeholders (zoals inwoners, belangengroepen, 

vrijwilligersorganisaties, vertegenwoordigers van sectoren en diverse afdelingen binnen de 
gemeentelijke organisatie); 

- Meetbare doelstellingen centraal staan – bijv. kroonvolume 
- Constant meten en monitoren onderdeel zijn van het plan; 
- Voortgang en prestaties transparant worden gemaakt. 

 
In de Verenigde Staten werken tientallen steden al enkele decennia met de methodiek van het Urban 
Forest Masterplan. Over de methodiek laten wij ons op dit moment informeren en adviseren door 
Cecil Konijnendijk en boomadviesbureau Pius Floris.  
 
Cecil Konijnendijk is ook betrokken geweest bij het UFMP dat in Birmingham in 2021 is opgesteld. 
Over zijn ervaringen met de bosstad geeft Cecil Konijnendijk vrijdag 3 november een lezing tijdens 
Let’s Gro. 
 
Binnenkort ontvang uw agendacommissie van ons een verzoek voor een beeldvormende 
bijeenkomst waarin boomadviesbureau Pius Floris u in een presentatie uitleg geeft over het model 
van het Urban Forest Masterplan. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mirjam Wijnja 
Wethouder Groen 


